
Predkladateľ -  Ing. Rudolf Szabó, predseda VV KK Iskra Banská Bystrica  
 
1.  
 
Návrh na prerokovanie tvorby dokumentu Zásady tvorby športového kalendára:    
Navrhujeme aby bol dokument Zásady tvorby športového kalendára schvaľovaný Valným zhromaždením, 
ktorému predchádza tak vyjadrenie VV, TK ako aj pripomienkovanie zo strany predsedov klubov. 
 
Odôvodenie:  Dokument Zásady tvorby športového kalendára považujeme za nedostatočný, zostavený 
účelovo, nezohľadňujúci viaceré aspekty klubového života, s právnymi chybami a pri poslednom 
schvaľovaní VV aj v konflikte záujmov.  
 
2.  
 
Návrh na rokovanie súvisiaci s prestavbou webového portálu SKrZ (kraso.sk):    
Otázka internetovej prezentácie na doméne kraso.sk je „na stole“ už značnú dobu. Aká je aktuálna situácia 
ohľadom rekonštrukcie webových stránok SKrZ? Aké sú plány a časový harmonogram ich prestavby?   
 
Odôvodenie: Internetová prezentácia SKrZ je už na prví pohľad v žalostnom stave. Nespĺňa základné 
štandardy týkajúce užívateľského dizajnu reflektujúce na súčasné trendy v ergonómii zobrazovania na 
rôznych typoch zariadení (responzivita). Čo sa obsahu týka, na serveri vzťahujúci sa k doméne kraso.sk je 
množstvo neplatných avšak z externého prostredia prístupných dokumentov v dôsledku čoho môžu 
vznikať nedorozumenia a konflikty vo vzťahu SKrZ vs. kluby. Stránky sú neprehľadné, hierarchicky 
nevyvážené, už dlhšiu dobu zastaralé. 

 
 
Návrhy tém pre voľnú diskusiu:  
 
Návrh na rokovanie súvisiace s budúcnosťou krasokorčuľovania na Slovensku:    
Aké sú ciele a predstavy o fungovaní SkrZ v budúcnosti, nielen zo strany SKrZ, ale aj zo strany zástupcov 
jednotlivých klubov. Existuje nejaká strategická koncepcia rozvoja krasokorčuliarskeho športu v 
budúcnosti so zameraním na podporu najnižších vekových skupín na klubovej úrovni? Alebo nejaká iná? 
 
Odôvodenie: Krasokorčuľovanie sa stalo športom pre bohatých. Tréningy, ľady, sústredenia, atď. značne 
zaťažia rodinný rozpočet každého rodiča. Hlavne v útlom veku, keď by mala byť podpora najväčšia, je 
potrebné si vážiť každého rodiča, ktorý prinesie ráno pred  šiestou svoje dieťa na zimný štadión.  
 
--- 
 
Návrh na rokovanie súvisiace s aktuálnym vzťahom SKrZ vs. kluby:  
Ukazuje sa, že aktuálny stav vzťahov medzi SKrZ a klubmi je na bode mrazu. Na najbližšom (aktuálnom) 
Valnom zhromaždení sa očakáva búrlivá diskusia, doslova hrozí implózia, pričom následky môžu byť 
nedozierne, na čo v konečnom dôsledku môžeme doplatiť my všetci. Má niekto návrh, ako tento aktuálne 
polarizovaný stav zvrátiť? 
 
Odôvodenie: Nedá sa obísť bez povšimnutia aktuálny stav vzťahov medzi SKrZ a klubmi čitateľný tak 
z emailových komunikácii z posledných mesiacov, ako aj zo zasielaných návrhov pre VZ. Alebo áno? Je 
ťažké sa zmieriť s faktom, že je možné, aby takýto krásny šport nesúci v sebe umenie a pohyb zároveň 
prinášal toľko nevraživosti a sporov, ako je tomu teraz. Mali by sme hľadať to, čo nás spája... ...aby sa 
krasokorčuliarska rodina na konci dňa nerozpadla. 


